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\\\ POWIAT

GDDKiA otrzymało środki na prace przygotowawcze  
do przebudowy odcinka drogi krajowej 79 na odcinku  
od Piaseczna do Kątów.

Pierwszy krok
W najbliższej przyszłości można liczyć jedynie na budowę sygnalizacji  
na skrzyżowaniach DK 79 w Baniosze i Żabieńcu

\\\ PIASECZNO

Sąd Rejonowy zdecydował,  
że stowarzyszenie prowadzące 
katolickie liceum w parkowym 
pałacu ma wydać nieruchomość 
starostwu. Egzekucją tej decyzji 
zajmie się komornik.  

N iszczejący w parku zabytkowy 
budynek, zwany powszechnie pa-

łacem, od 2015 roku jest własnością 
powiatu. Wcześniej w imieniu Skarbu 
Państwa zarządzał nim starosta pia-
seczyński. Jednak od lat dziewięćdzie-
siątych w budynku działa Katolickie 
Liceum Ogólnokształcące im. Cecylii 
Plater-Zyberkówny, prowadzone przez 
Stowarzyszenie Wychowanek Szkoły 
Gospodarstwa Wiejskiego w Chylicz-
kach „Chyliczanka”. Starostwo od kilku 
lat bezskutecznie stara się przejąć budy-

nek, by miał on szanse na remont i nowe 
życie. Zwłaszcza, że nie wiadomo, na 
jakich zasadach stowarzyszenie użyt-
kuje budynek. Podobno niegdyś, gdy 

budynkiem zarządzała jeszcze gmina, 
została podpisana umowa zezwalająca 
na prowadzenie tam szkoły.

Komornik wkroczy do pałacu

Budynek został wyłączony z użytkowania we wrześniu 2019 roku
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N a przebudowę DK79 na odcinku 
od Piaseczna do Góry Kalwarii 

kierowcy, ale również piesi i rowerzy-
ści czekają od wielu lat. Jest to jeden z 
najbardziej niebezpiecznych odcinków 
dróg w powiecie. Intensywny ruch, w 
tym również ciężarowy, brak infrastruk-
tury dla pieszych i rowerzystów, kilka 
trudnych skrzyżowań i permanentne 
korki – do wypadków, w tym śmier-
telnych, dochodzi tu bardzo często, a 
kolizje to codzienność. Przygotowania 
do tej inwestycji trwają od kilkunastu 
lat. Ze względu na zakres prac i ich 
koszty, przebudowę mazowieckiego 
odcinka DK79 podzielono na odcinki. 
W naszym powiecie udało się na razie 
zrealizować odcinek od Góry Kalwarii 
do Kątów. GDDKiA do niedawna cze-
kała na przyznanie środków na reali-
zację kolejnego fragmentu w kierunku  
Piaseczna.

\\\   Można wykonać koncepcję
– Uzyskaliśmy finansowanie na 

prace przygotowawcze dla odcinka po-
między Piasecznem a Górą Kalwarią – 
poinformowała nas rzecznik warszaw-
skiego oddziału GDDKiA Małgorzata 
Tarnowska. – Do połowy grudnia 2021 
r. planujemy ogłosić przetarg na wybór 
projektanta, który przygotuje koncepcję 
programową wraz z uzyskaniem decyzji 
środowiskowej – zapowiada. Ile potrwa 
ten etap? Trudno powiedzieć. Kluczową 
kwestią będzie bowiem uzyskanie decy-
zji środowiskowej, a w tym wypadku po 
pierwsze nie ma określonych terminów 

na wydanie decyzji przez Regionalną 
Dyrekcję Ochrony Środowiska. A po 
drugie, istnieje spore ryzyko odwołań, 
które skutecznie będą wydłużać pro-
cedury.

Wstępny termin przygotowania 
koncepcji wraz z uzyskaniem decyzji 
środowiskowej zostanie określony w 
przetargu. Nawet jeśli obyłoby się bez 
problemów na tym etapie, to pamię-
tać należy, że od koncepcji do budowy 
daleka droga. Kolejnym etapem będzie 
projekt, uzyskanie niezbędnych zgód na 
realizację inwestycji, a przede wszyst-
kim środków. A mowa raczej o setkach 
niż dziesiątkach milionów złotych. Na 
razie GDDKiA otrzymało na prace przy-
gotowawcze około 4 mln zł.

\\\   Co ze skrzyżowaniami?
Tymczasową poprawą bezpieczeń-

stwa na dwóch skrzyżowaniach DK79 
– w Baniosze i Żabieńcu – ma się zająć 

powiat. Stosowne porozumienia w tej 
sprawie zostały podpisane z zarządcą 
drogi, czyli GDDKiA, pod koniec ubie-
głego roku.

– Zakres robót będzie polegał na 
wydzieleniu dodatkowych pasów do 
skrętu w lewo oraz budowie sygnaliza-
cji świetlnej. To minimalny zakres, ale w 
znaczący sposób poprawi bezpieczeń-
stwo w tych miejscach – zapowiada sta-
rosta Ksawery Gut. Przygotowywane 
na zlecenie powiatu projekty są obec-
nie na etapie uzgodnień z gestorami 
sieci. Jak poinformował nas starosta, 
bliżej finału jest projekt skrzyżowania  
w Baniosze. 

– Najprawdopodobniej jeszcze w 
tym roku ogłosimy przetargi na oba 
skrzyżowania – mówi Ksawery Gut. 
– Być może rozpoczniemy też prace 
budowlane, które zakończą się w roku 
przyszłym.

Tekst i zdjęcia Joanna Ferlian

Pierwszy krok
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W przyszłym roku powinno zostać przebudowane skrzyżowanie w Żabieńcu

Hm. Andrzej Lach

dokończenie ze str. 1
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Czasy pandemiczne spowodowały, że 
zaczęliśmy jeszcze bardziej rozwijać swo-
je umiejętności, zaczęliśmy uczęszczać  
na liczne kursy lub rozwijać swoje biznesy 
w Internecie. Część z nas trafiła do pod-
ziemi lub została pozamykana w domach. 

Jednak to nie zniechęciło Radosława 
Dasiewicza do stworzenia od podstaw 
i uruchomienia pierwszego mobilnego, 
w pełni wyposażonego Barber shopu  
na kółkach – Barber TRUCK.

Wnętrze Barber TRUCK zapewnia re-
laks nawet dla najbardziej wymagających. 
To klient wybiera muzykę, która będzie 
leciała w tle. Istnieje możliwość obejrzenia 
filmu lub gry na konsoli. Podczas strzyże-
nia każdy klient zostanie poczęstowany 
dobrą whisky, aromatyczną kawą, her-

batą lub innymi napojami chłodzonymi  
z lodówki. Genialne.

Nie musicie mieć gotówki przy sobie, 
żeby skorzystać z takiej oferty Barber 
shopu. Barber TRUCK wychodzi na-
przeciw klientom i umożliwia płatności 

bezgotówkowe. Istnieje również możli-
wość kupienia i skorzystania z Vouche-
rów/kart prezentowych lub innych akcji  
promocyjnych.

Jak się umówić? Wystarczy zadzwonić 
na numer podany na stronie interneto-
wej lub wejść na fanpage Barber TRUCK  
na Facebooku/Instagramie, podać dokład-
ny adres preferowanej lokalizacji, datę  
i godzinę. Później wystarczy tylko czekać  
na przyjazd profesjonalnie przygotowa- 
nego Barber trucka.

  Pierwszy w Polsce 

BARBER SHOP 
na kółkach 
z dojazdem 
pod wskazany adres
Barber shop to w pełni mobilny  
salon fryzjerski dla mężczyzn.  
Oferuje usługi tam, gdzie znajduje się klient. 

\\\ POWIAT

GDDKiA podpisała umowę 
z wykonawcą środkowego 
odcinka trasy S7. Określono 
termin, w którym Puławska Bis 
miałaby być już przejezdna.  

G DDKiA poinformowała o podpisa-
niu umowy na kontynuację projek-

towania i budowę drogi ekspresowej 
S7 na odcinku od węzła Lesznowola do 
węzła Tarczyn Północ.

– Powtórny przetarg był efektem 
odstąpienia od umowy z poprzednim, 
nierzetelnym wykonawcą inwestycji 
– podkreśla rzecznik warszawskiego 
oddziału GDDKiA Małgorzata Tarnow-
ska. – Wykonawcą inwestycji jest firma 
PUT Intercor, a wartość umowy to ok. 
510,5 mln zł.

Czas realizacji zadania to 30 miesię-
cy od daty zawarcia umowy (z wyłącze-
niem okresów zimowych).

– Wymogiem postawionym przez 
GDDKiA jest to, by ciąg główny trasy S7 
był przejezdny do października 2022 
r., natomiast zakończenie wszystkich 
prac przewidywane zostało w I kwar-
tale 2024 r. – informuje Małgorzata 
Tarnowska.

Wyłoniony w przetargu na dalszy 
ciąg środkowego odcinka trasy wyko-

nawca ma kontynuować projektowanie 
i budowę liczącego 14,8 km odcinka. Po 
uzyskaniu stosownych zezwoleń i od-
daniu do użytkowania nowej drogi, ma 
również wyremontować 17 kilometrów 
obecnego przebiegu krajowej siódemki. 
Powinno to nastąpić do końca III kwar-
tału 2024 r.

Joanna Ferlian

Trasa S7 gotowa jesienią 2022 roku?

Nowy wykonawca ma połączyć wybudowany odcinek od Grójca do węzła  
Tarczyn Północ z budowanym właśnie węzłem w Lesznowoli

FO
T. 
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barbertruck.com.pl      barbertruckpl

\\\   Szkoła jako karta  
przetargowa?

I to właśnie szkoła stała się kluczo-
wym argumentem dla stowarzyszenia, 
które chce za wszelką cenę zatrzymać 
budynek. Tymczasem katolickie liceum 
w Piasecznie od lat ma tylko po kilku 
uczniów. W całej szkole, nie w jednej 
klasie. W roku szkolnym 2020/2021 by-
ło ich 5, wyniki matur są bardzo słabe, 
a szkoła nie ma nawet strony interneto-
wej. Obecnie zresztą szkoła z pewnością 
nie funkcjonuje (i nie może funkcjono-
wać) w budynku przy ul. Chyliczkow-
skiej 20E. Jesienią 2019 roku bowiem 
PINB wyłączył budynek z użytkowania. 
Co oznacza, że nikt nie powinien w nim 
przebywać, a już z pewnością nie mo-
że w nim działać placówka oświatowa. 
Gdzie wobec tego została przeniesiona? 
Tego nie wiadomo, bo mimo że zgod-
nie z przepisami prawa oświatowego 
organ prowadzący szkołę powinien to 
zgłosić do starosty prowadzącego ewi-
dencję szkół i placówek niepublicznych, 
zgłoszenie takie nie nastąpiło. W pała-
cu zresztą, mimo decyzji PINB, na stałe 
ktoś mieszka. Niezbędne prace zabez-
pieczające powinien wykonać właści-
ciel, czyli powiat. Problem w tym, że nie 
może się do niego dostać.

Władze powiatu podejmowały pró-
by porozumienia ze stowarzyszeniem, 

łącznie z ofertą zapewnienia lokum na 
czas wykonania niezbędnych prac i de-
klaracją udostępniania pomieszczeń na 
potrzeby szkoły również po zakończe-
niu remontu.

\\\   Fiasko mediacji
Takiego porozumienia jednak nie 

udało się uzyskać, co stało się zrozumia-
łe w obliczu informacji o tym, że blisko 
3 lata temu stowarzyszenie złożyło w 
sądzie wniosek o zasiedzenie nierucho-
mości. By mógł być on skuteczny, zasie-
dzenie musi trwać nieprzerwanie przez 
20 lub 30 lat (w zależności od trybu). 
Przed sądem toczy się kilka spraw doty-
czących nieruchomości. W jednej z nich 
sąd zdecydował, że do czasu rozstrzyg-
nięcia sporu zarządcą budynku winien 
być powiat. Stowarzyszenie decyzję tę 
zaskarżyło. Z kolei powiat – po fiasku 
postępowania przed mediatorem – wy-
stąpił do stowarzyszenia z wnioskiem o 
wydanie nieruchomości. Termin minął 
z końcem grudnia ur., wobec czego w 
styczniu wniosek trafił do Sądu Rejo-
nowego w Piasecznie. 1 czerwca sąd 
zdecydował, że komornik ma rozpocząć 
procedurę wprowadzenia powiatu w 
zarządzanie nieruchomością. 

– Wniosek został już przekazany do 
komornika – poinformował nas wice-
starosta Zdzisław Lis.

\\\   Co dalej ze szkołą  
i pałacem?

Na pytania o to, czy stowarzysze-
nie zamierza dobrowolnie wydać nie-
ruchomość, gdzie obecnie funkcjonuje 
Katolickie Liceum Ogólnokształcące 
im. Cecylii Plater-Zyberkówny, dla-
czego fakt zmiany adresu nie został 
zgłoszony do ewidencji i czy szko-
ła będzie nadal funkcjonowała pod 
tym nowym adresem. Do zamknięcia  
numeru na nasze pytania nie uzyskali-
śmy odpowiedzi od szkoły.  

Co dalej z pałacem po przejęciu go 
przez powiat? Budynkiem zaintereso-
wana jest gmina Piaseczno. Samorzą-
dom prawdopodobnie uda się poro-
zumieć w tej sprawie, bo remont tak 
dużego zabytkowego budynku będzie 
wymagał ogromnych nakładów finan-
sowych. Oczywiście wcześniej trzeba 
będzie podjąć decyzję, co mogłoby w 
nim funkcjonować. A pomysłów było już 
kilka. Oscylowały wokół potrzeb kultu-
ralno-społecznych. Ważne są bowiem 
koszty przyszłego utrzymania. Na razie 
mieszkańcom najbardziej zależy na tym, 
żeby zabytek przestał popadać w ruinę, 
czemu dali wyraz podczas konsultacji 
dotyczących dalszego zagospodarowa-
nia parku.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

Komornik wkroczy do pałacu dokończenie 
ze str. 1
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\\\ PIASECZNO

Centrum Monitoringu 
Miejskiego obsługuje obecnie 
170 kamer. Aż 31 z nich 
znajduje się na miejskim 
targowisku. Są za to miejsca,  
w których kamer  
zdecydowanie brakuje. 

R ondo na skrzyżowaniu ulic Geo-
detów i Julianowskiej, spory ruch, 

mimo godzin przedpołudniowych. Na 
rondzie znajdują się dwa samochody 
osobowe. Od strony ul. Okulickiego ul. 
Julianowską wjeżdża trzeci i tuż przed 
maską jadącego z przeciwnej strony 
samochodu przecina rondo po skosie 
i wjeżdża w ul. Geodetów. Telefon do 
straży miejskiej rozwiewa wątpliwo-
ści – żadnej kamery w tym miejscu 
nie ma. A jazda po skosie przez rondo, 
zrozumiała i uzasadniona w przypadku 
ciężarówek czy autobusów, zdarza się 
notorycznie. 

\\\   Kamer coraz więcej
Podobnych miejsc, w których nad-

zór kamer by się przydał, na terenie 
miasta i gminy nie brakuje. System 
jest rozbudowywany, ale wiąże się to 
ze sporymi kosztami nie tylko zakupu 
i instalacji samych kamer, ale też pod-
łączenia ich do sieci oraz zapewnienia 
odpowiednich serwerów i dysków do 
przechowywania dużej ilości danych. 
Jak wynika z Raportu o stanie gminy za 
2020 rok, aktualnie Centrum Monito-
ringu Miejskiego obsługuje 170 kamer. 
W ubiegłym roku do systemu podłączo-
no 65 kamer, z czego 31 na targowisku 
miejskim. 

– Wszystkie kamery podłączone są 
siecią światłowodową do nowego Cen-
trum Monitoringu Miejskiego, które 

znajduje się w siedzibie straży miejskiej 
w Piasecznie przy ul. Czajewicza 1 a. Za-
rządzanie kamerami odbywa się przez 
platformę Mirasys. Obraz z kamer jest 
monitorowany 24 h na dobę, 7 dni w ty-
godniu na 8 monitorach o przekątnej 48 
cali, natomiast nagrania rejestrowane są 
na dedykowanych dyskach twardych – 
czytamy w Raporcie. 

\\\   Targowisko pilnie  
strzeżone

Czy rzeczywiście na placu targo-
wym potrzeba aż tylu kamer? Stano-
wią one blisko 20% wszystkich kamer 
w gminie.

– Trzeba pamiętać, że w tym wy-
padku monitoring był projektowany 
wraz z zagospodarowaniem targowi-
ska. Projektant uwzględnił taką liczbę 
kamer, by obejmowały wszystkie alejki 
– wyjaśnia burmistrz Daniel Putkiewicz. 
– Zgadzam się jednak, że trzeba przemy-
śleć funkcjonowanie poszczególnych 
punktów. Część z pewnością wymaga 
śledzenia obrazu na bieżąco, w przypad-
ku innych wystarczy rejestracja obrazu i 
przechowywanie go przez dwa tygodnie 

w celu ewentualnego wykorzystania w 
razie potrzeby – zauważa burmistrz. – 
Będziemy nad tym pracować. 

Jak skuteczny jest monitoring w wy-
krywaniu niepożądanych zachowań czy 
łamania prawa? W ciągu całego ubiegłe-

go roku pracownicy monitoringu wy-
kryli 2826 nieprawidłowych zdarzeń, 
w tym m.in. nieprawidłowe parkowa-
nie – 1898, spożywanie alkoholu – 628, 
dewastacja mienia – 4, zakłócenia ładu 
i porządku – 37 oraz inne – 74. Z tego 
185 naruszeń przekazano policji wraz 
z materiałem video. 

– Zabezpieczono w sumie 133 ma-
teriały filmowe dla policji, sądu i proku-
ratury – informuje gmina.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

W oku kamery

Kamery „obserwujące” plac targowy to blisko 20% wszystkich kamer w gminie 
Piaseczno

\\\ GÓRA KALWARIA

Burmistrz Góry Kalwarii 
Arkadiusz Strzyżewski 
podobnie jak przed rokiem 
nie otrzymał wotum zaufania 
i absolutorium. Czy dojdzie 
do referendum w sprawie 
odwołania burmistrza?  

P odczas sesji absolutoryjnej 23 
czerwca Rada Miejska Góry Kal-

warii podejmowała uchwały podsumo-
wujące działania burmistrza w 2020 
roku. Podczas głosowania powtórzyła 
się sytuacja z roku ubiegłego. Radni nie 
podjęli uchwały w sprawie udzielenia 
burmistrzowi wotum zaufania. Za gło-

sowało 8 osób, przeciw był radny Jan 
Rokita, a 11 radnych wstrzymało się od 
głosu.

\\\   Czasem za, a czasem się 
wstrzymamy

Co ciekawe radni 18 głosami za i 2 
wstrzymującymi się podjęli uchwałę za-

twierdzającą sprawozdanie finansowe 
za 2020 r. 

– Chciałem podziękować państwu, 
nie ukrywam, że jestem zaskoczony po 
poprzednim głosowaniu – powiedział 
burmistrz Arkadiusz Strzyżewski. – 
Dziękuję również wszystkim swoim 
współpracownikom, którzy przez cały 
rok dbali o realizację zadań.

Przyjęcie sprawozdania finansowe-
go, które jest podstawą udzielenia bur-
mistrzowi absolutorium, w przypadku 
Rady Miejskiej Góry Kalwarii, zostało 
potraktowane jako zupełnie odrębna 
kwestia. 

– Komisja Rewizyjna ocenia, że 
burmistrz, realizując zadania związane 
z wykonaniem budżetu, kierował się 

zasadą celowości, legalności, rzetelno-
ści i oszczędności w gospodarowaniu 
środkami publicznymi – stwierdzono 
we wniosku Komisji Rewizyjnej reko-
mendującej udzielenie burmistrzowi 
absolutorium. Decyzję taką komisja 
podjęła jednogłośnie. W ostatecznym 
głosowaniu nad uchwałą absolutoryjną 
za było tylko 9 osób, Jan Rokita głosował 
przeciw, a 10 radnych wstrzymało się 
od głosu. W tym dwoje członków Ko-
misji Rewizyjnej. 

– Mimo wszystko dziękuję państwu, 
bo pracy w ubiegłym roku było sporo. 
Wyniku innego się nie spodziewałem 
– powiedział burmistrz po głosowaniu.

Zgodnie z prawem obie uchwały po-
dejmowane są bezwzględną większoś-
cią głosów, co oznacza, że w przypadku 
Góry Kalwarii, aby burmistrz otrzymał 
wotum zaufania i absolutorium, „za” 
musiałoby zagłosować minimum 11 
radnych.

\\\   Będzie referendum?
Jakie mogą być konsekwencje tej 

decyzji radnych? Zgodnie z zapisami 
ustawy o samorządzie gminnym, w 
przypadku, gdy w dwóch kolejnych 
latach burmistrz nie otrzyma wotum 
zaufania, rada może podjąć uchwa-
łę o przeprowadzeniu referendum w 
sprawie odwołania go ze stanowiska. 
Uchwała taka może zostać podjęta na 
sesji zwołanej nie wcześniej niż po upły-
wie 14 dni od dnia podjęcia uchwały 
w sprawie nieudzielenia burmistrzo-
wi wotum zaufania. Do jej podjęcia 
potrzebna jest również bezwzględna 
większość głosów ustawowego składu  
rady.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

Burmistrz znów 
bez absolutorium

Burmistrz musi sobie radzić z silną opozycją wewnątrz Rady Miejskiej

Telefon do straży 
miejskiej rozwiewa 

wątpliwości  
– żadnej kamery w tym 

miejscu nie ma
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Wniosek o wydanie decyzji 
ZRID dla przebudowy 
konstancińskiego odcinka  
drogi wojewódzkiej 721  
w tym tygodniu ma trafić  
do wojewody.  

D okumentacja do wniosku o wyda-
nie decyzji ZRID dla przebudowy 

drogi wojewódzkiej 721 na odcinku 
od ul. Julianowskiej w Piasecznie do ul. 
Skolimowskiej w Konstancinie-Jezior-
nie jest już gotowa.

O tym, że w tym tygodniu wniosek 
o wydanie decyzji ZRID dla tej inwe-
stycji ma trafić do wojewody, dyrektor  
MZDW poinformował wiceburmistrza 
Piaseczna Roberta Widza.

\\\   Czy ZRID załatwi sprawę?
Termin wydania decyzji zezwala-

jącej na realizację zadania w ramach 
specustawy będzie zależał od woje-
wody mazowieckiego. Może ona za-
paść nawet w ciągu kilku tygodni. Po 
otrzymaniu decyzji ZRID zarządca drogi 
będzie mógł w końcu ogłosić przetarg 
na realizację tej niezwykle oczekiwanej 
przez mieszkańców inwestycji. Środki w 
budżecie Mazowsza zostały na to zada-
nie zabezpieczone, choć ze względu na 
przedłużającą się procedurę przygoto-
wawczą, dwukrotnie były przesuwane 
na kolejne lata.

Oczywiście cały czas otwarte jest 
pytanie o ewentualne odwołania od 
decyzji wojewody. Wprawdzie za-
równo MZDW, jak i lokalni samorzą-
dowcy starają się prowadzić rozmo-

wy z właścicielami nieruchomości, 
których interesy zostaną naruszone 
podczas realizacji tej inwestycji. Ma 
to zapobiec ewentualnym dalszym 
odwołaniom, ale na ile działania te 
okażą się skuteczne, przekonamy się  
niebawem.

\\\   Budowa potrwa blisko  
dwa lata

Przy odrobinie szczęścia przetarg 
mógłby zostać rozstrzygnięty jeszcze 
w tym roku. Na przebudowę liczące-
go blisko 5 km odcinka drogi potrzeba 
przynajmniej dwóch pełnych sezonów 
budowlanych. W ramach inwestycji 
poprawi się przede wszystkim bez-
pieczeństwo pieszych i rowerzystów. 
Obecnie bowiem droga pozbawiona 
jest zarówno chodnika, jak i ścieżki 
rowerowej. Kierowcy nadal będą mieli 
do dyspozycji po jednym pasie ruchu. 
Przebudowane zostaną też niektóre 
skrzyżowania. Część z nich (np. z uli-
cą Przesmyckiego czy Kołobrzeską) 
zyska ronda, inne sygnalizację. W te-
gorocznym budżecie samorządu mazo-
wieckiego na zadanie to przewidziano 
niespełna 300 tys. zł plus 534 tys. z 
dotacji od samorządów Konstancina-
-Jeziorny i Piaseczna. W WPF w sumie 
zarezerwowano na tę inwestycję 59 mln 
zł, z czego ponad 19 mln zł do wydania 
w roku 2022 oraz 38,7 mln zł w roku  
2023. 

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

721 w rękach wojewody

Droga zyska przede wszystkim chodnik i ścieżkę rowerową
\\\ PIASECZNO

Przy okazji remontu przychodni 
w Gołkowie gmina chce 
zebrać opinie mieszkańców 
na temat ich potrzeb 
związanych z funkcjonowaniem 
piaseczyńskiego ZOZ.  

P rzygotowania do remontu czeka-
jącej na tę inwestycję od wielu lat 

przychodni w Gołkowie stały się przy-
czynkiem do szerszej dyskusji na te-
mat funkcjonowania ZOZ w Piasecznie. 
Zwłaszcza przychodni wiejskich.

– Chcemy spojrzeć na politykę zdro-
wotną piaseczyńskiego ZOZ szerzej. 
Zdiagnozować potrzeby i oczekiwania 
pacjentów jeśli chodzi o zakres usług. W 
tym celu zostaną przeprowadzone an-
kiety wśród pacjentów, również wśród 
tych, którzy są zapisani do przychodni, 
ale nie korzystają z jej usług. Mając in-
formacje od pacjentów będziemy anali-
zować, na ile jesteśmy w stanie na te po-
trzeby odpowiedzieć – mówi wicebur-
mistrz Hanna Kułakowska-Michalak.

Podkreśla, że w przychodniach 
wiejskich realizowane są usługi POZ 
(podstawowej opieki zdrowotnej) i 
rozszerzenie zakresu tej opieki w ma-
łej przychodni oddalonej od miasta 
jest mniej efektywne. Przyznaje rów-
nież, że pozyskanie lekarzy do pracy 

w przychodniach wiejskich nie jest  
łatwe.

Obecnie trwają przygotowania do 
remontu przychodni w Gołkowie.

– W pierwszej kolejności musimy 
mieć wykonaną inwentaryzację stanu 
obecnego i ocenę architektoniczną bu-
dynku, by określić możliwości przepro-
wadzenia ewentualnych zmian – mówi 
dyrektor SZPZLO w Piasecznie Marta 
Dorociak-Burza. – Obecnie opracowy-
wany jest program funkcjonalno-użyt-
kowy dla tej przychodni.

Chodzi między innymi o wybudo-
wanie windy, która umożliwiłaby do-
stęp pacjentom na piętro.

– Obecnie piętro jest praktycznie 
niewykorzystywane, a budowa windy 
wiąże się ze sporymi kosztami – pod-
kreśla Hanna Kułakowska-Michalak. 
– Zastanawiamy się nad możliwością 
wykorzystania tej przestrzeni. W tym 
celu przeprowadzone zostaną ankiety 
wśród pacjentów placówki. Chcemy 
wiedzieć, co ich zdaniem – poza kom-
petentną, miłą obsługą oraz lekarzem 
internistą, pediatrą, gabinetem zabie-
gowym – przydałoby się w przychodni 
wiejskiej.

Jednym z pomysłów, który samo-
rząd bierze pod uwagę, jest stworzenie 
w Gołkowie poradni psychologiczno-
-pedagogicznej.

– Zwłaszcza teraz, po pandemii 
potrzeby w tym zakresie są naprawdę 
duże – mówi wiceburmistrz. Zagospo-
darowanie przychodni w Gołkowie 
omawiane jest z kierownik przychodni 
dr Izabelą Gładysz oraz z radnymi z Ko-
misji Zdrowia. 

Projekt modernizacji przychodni 
powinien być gotowy w najbliższych 
miesiącach. Władze gminy mają nadzie-
ję, że remont również uda się rozpocząć 
jeszcze przed końcem 2021 roku. 

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

Przychodnia w Gołkowie 
doczeka się remontu

Poprawa warunków w przychodni 
również ma znaczenie
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Mieszkańcy czekają na powrót 
autobusów linii 200. ZTM 
sygnalizuje, że może to nastąpić 
we wrześniu.   

L inia 200 przez kilka lat kursowa-
ła między przystankiem Pańska i 

Dworcem Centralnym. Wcześniej, od 
1995 r., tę trasę obsługiwały autobu-
sy linii 700. Numeracja uległa zmianie 
po tym, jak w 2018 r. cały teren gminy 
Konstancin-Jeziorna został włączony do 
I strefy biletowej. Trasa „dwusetki” – a 

wcześniej „siedemsetki” – została opra-
cowana z myślą o dowożeniu pacjentów 
z centrum Warszawy do konstanciń-
skich ośrodków rehabilitacyjnych. Li-
nia służyła nie tylko pacjentom Stocera 
czy CKR. Stanowiła bowiem dogodny 
dojazd także dla osób pracujących w 
Warszawie. I choć wiele osób skarżyło 
się na opóźnienia, większość była jed-
nak zadowolona z możliwości dojazdu 
do Śródmieścia czy na Mokotów bez 
przesiadek. 

Sytuacja zmieniła się z nastaniem 
pandemii. Planowe zabiegi medyczne, 
w tym rehabilitacyjne, zostały odwo-
łane, jednocześnie wiele osób przeszło 
na zdalny tryb pracy. W związku z tym 

spadło obłożenie linii i w grudniu 2020 
r. ZTM podjął decyzję o czasowym 
zawieszeniu kursowania autobusów. 
Początkowo zawieszenie miało trwać 
3 tygodnie, później jednak przedłu-
żono je do odwołania. Mijają kolejne 
miesiące. Pracownicy wrócili do biur, 
większość zabiegów odbywa się już 
normalnie. Tymczasem linii 200 wciąż  
nie ma. 

Temat przywrócenia zawieszonej 
linii pojawił się również podczas ubie-
głotygodniowego posiedzenia Komisji 
Ładu Przestrzennego i Spraw Komu-
nalnych. Zapytany o taką możliwość 

burmistrz Konstancina-Jeziorny Kazi-
mierz Jańczuk zapowiedział wówczas 
rozmowy z ZTM w tej sprawie. 

– Linia 200 jest zawieszona do koń-
ca wakacji – informuje Tomasz Kunert, 
rzecznik prasowy ZTM. Na pytanie, czy 
w takim razie autobus wróci na trasę we 
wrześniu, odpowiada jednak wymija-
jąco. – Ostateczna decyzja na ten temat 
zapadnie w sierpniu, podczas układa-
nia jesiennych rozkładów jazdy – mówi 
nam Kunert. 

Pasażerowie muszą więc na razie 
uzbroić się w cierpliwość. Przynajmniej 
do końca sierpnia. 

Karolina Hofman 

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Mieszkańcy wciąż skarżą się  
na wodę zalewającą ulice 
Długą i Prusa po każdych 
intensywnych opadach. 
Starostwo pracuje nad 
rozwiązaniem problemu.    

O problemach z głębokimi kałuża-
mi pojawiającymi się na jednej z 

głównych ulic Konstancina pisaliśmy 
już wielokrotnie. Należąca do powia-
tu ul. Długa po gwałtownych opadach 
zmienia się w rzekę. Podobnie wyglą-
da sytuacja na ul. Prusa. W ubiegłym 
roku jeden z mieszkańców zwrócił 
uwagę starostwa na zarośnięte kratki 
studzienek odpływowych. Gdy udało 
się oczyścić wpusty, okazało się, że stu-
dzienki są skutecznie zapchane mułem, 
piaskiem, liśćmi i igliwiem, które wraz 
z deszczówką spływają z ulic i zatykają 
kanały. Doraźne czyszczenie złogów 
rozwiązywało problem tylko na chwilę. 

W maju starostwo podjęło kolejne 
kroki w tej sprawie. Udało się kupić 
specjalistyczny pojazd WUKO, służący 
do ciśnieniowego udrażniania kanali-
zacji. Na początku czerwca rozpoczęły 
się prace nad czyszczeniem studzie-
nek. Pierwsze efekty prac już widać, 
choć zdaniem części mieszkańców, do 
rozwiązania problemu jeszcze daleka 
droga. 

– Obserwowałem prace na ul. Dłu-
giej – opowiada nam Michał Wiśniew-

ski, jeden z mieszkańców. – Przy mnie 
czyścili jedną kratkę, zajęło im to kilka-
naście minut. Nie wiem, ile wyczyścili, 
ale chyba nie za dużo. A to ważne, bo 
woda spływa do najniższego punktu i 
jeśli po drodze wszystko stoi, to kilka 
przeczyszczonych studni nie odbierze 
tyle wody. 

\\\   Ponad 130 studni
Zapytaliśmy więc starostę o postępy 

prac nad udrażnianiem kanałów desz-
czowych. Jak się okazuje, dotychczas na 
terenie powiatu udało się wyczyścić 134 
studnie, w tym 31 na ul. Długiej i 43 na 
ul. Prusa. – Jeżeli chodzi o ul. Długą w 
Konstancinie, to z moich obserwacji po 
ostatnich opadach deszczu woda zlega 
w okolicy ul. Leśnej. Jest to związane z 
tym, iż droga powiatowa w tej okolicy 
ma ukształtowany spadek podłużny 
właśnie w to miejsce, dodatkowo drogi 
gminne mają spadek w kierunku dro-

gi powiatowej. Zatem woda z dużego 
obszaru gromadzi się w tym miejscu a 
studnie takiej ilości wody nie pomiesz-
czą – mówi nam starosta Ksawery Gut. 
Zapowiada również dalsze kroki. 

\\\   Gruntowna przebudowa
– Opracowaliśmy dokumentację 

na odprowadzenie wód przez ul. Leś-
ną do rzeki Jeziorki. Mamy uzyskane 
wszystkie pozwolenia. Dokumentacja 
ta była współfinansowana przez gmi-
nę Konstancin, która chce swoje drogi 
włączać do tego systemu. Poinformowa-
łem na piśmie burmistrza, o możliwości 
budowy i konieczności zapewnienia fi-
nansowania przez gminę połowy inwe-
stycji – informuje starosta. – Aktualnie 
oczekuję podjęcia uchwały przez Radę 
Miejską o udzieleniu pomocy finanso-
wej, jeżeli gmina nie znajdzie środków 
na ten cel. Powiat ogłosi przetarg na 
budowę odcinka kanalizacji deszczo-
wej niezbędnego do odwodnienia tylko 
drogi powiatowej. Jesteśmy gotowi aby 
nawet na najbliższej sesji przeznaczyć 
środki finansowe na ten cel w budże-
cie powiatu – deklaruje Gut. Wiadomo 
jednak, że taka inwestycja będzie czaso-
chłonna. Przebudowa sieci, w ramach 
której wody opadowe będą trafiać do 
zbiorników retencyjnych, to kwestia 
minimum kilku lat. Do tego czasu no-
wy wóz starostwa czeka wytężona  
praca. 

Karolina Hofman 

200 po wakacjach? Powiat czyści, woda zostaje 

W grudniu 2020 r. ZTM podjął decyzję o zawieszeniu linii 200. Miało to związek 
ze spadkiem obłożenia linii w czasie pandemii
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\\\ UFAJĄ WÓJTOWI    
W ubiegłym tygodniu odbyła się sesja absolutoryjna Rady Gminy Prażmów. 
Działania wójta Jana Dąbka spotkały się z przychylną oceną radnych. 
Tradycyjnie czerwcowe sesje upływają pod znakiem prezentacji Raportu o stanie 
gminy. To czas podsumowania minionego roku, sprawozdania z wykonania budżetu 
i realizacji zaplanowanych inwestycji. 
W ubiegłym tygodniu działalność wójta ocenili radni gminy Prażmów. Zarówno 
sprawozdanie z przeprowadzonych działań, jak też z realizacji ubiegłorocznego 
budżetu, otrzymały pozytywną opinię Rady. Wójt Jan Dąbek otrzymał od radnych 
wotum zaufania i absolutorium. W głosowaniach wzięło udział 12 radnych, z czego 
10 było za. Dwa głosy przeciwne należały do Krzysztofa Wiśniewskiego i Łukasza 
Żywka. 

\\\ PRAŻMÓW

Wiele studzienek wciąż jest  
zapchanych piachem, liśćmi i igliwiem
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P R O M O C J A

Pszczelarze, roboty 
i rękodzieło
Gminna Biblioteka Publiczna w Górze Kalwarii  
oraz jej filia w Baniosze przygotowały  
zestaw warsztatów dla kilku- i nastolatków.

BIBLIOTEKA W GÓRZE KALWARII 
zapisy: 508 679 366, bibliotekagk@poczta.fm   
5, 7 i 9 lipca – rękodzieło dla dzieci (8-12 lat) – bezpłatne zajęcia plastyczne 
z różnymi technikami rękodzieła. Godz. 10.00-12.00 (czytelnia biblioteki). 
12 lipca – warsztaty czerpania papieru (8-12 lat) – 10 zł/zajęcia. Na war- 
sztatach dzieci poznają historię papieru oraz będą miały okazję przyjrzeć 
się replikom eksponatów dotyczących rękodzieła papierniczego. I grupa  
11.30-13.00, II grupa 13.00-14.30 (Ogród miejski, ks. Sajny 4).
14 lipca – spotkanie z pszczelarzami (5+) – 5 zł/spotkanie. Dzieci będą 
miały okazję zobaczyć pszczelą rodzinę w ulu pokazowym, dowiedzą się, 
jak pożyteczne są te owady oraz jak powstaje miód. Po pokazie zabawy 
ruchowe oraz niespodzianka. I grupa 10.00-11.30, II grupa – 12.00-13.30 
(czytelnia biblioteki).
20, 21, 23 lipca – smykolandia w bibliotece (3+) – 5 zł/spotkanie. Zajęcia 
sensoryczne dla dzieci. Na zajęciach dotykamy różnych faktur, poznajemy 
zapachy oraz bawimy się dźwiękiem. Godz. 10.00-12.00 (czytelnia 
biblioteki).
23, 25, 27 sierpnia – rękodzieło dla dzieci (8-12 lat) – bezpłatne zajęcia 
plastyczne z różnymi technikami rękodzieła. Godz. 10.00-12.00 (czytelnia 
biblioteki).

FILIA BIBLIOTEKI W BANIOSZE
zapisy: 572 377 922, biblioteka.baniocha@gorakalwaria.pl
15 lipca i 19 lipca – klub gier planszowych – wstęp wolny. Uczestnicy  
w każdym wieku, będą mogli spędzić przyjemnie czas. Godz. 16.00-18.00 
(czytelnia biblioteki).
20, 21, 23 lipca – rękodzieło dla dzieci (8-12 lat) – wstęp wolny. Zajęcia 
plastyczne z różnymi technikami rękodzieła. Godz. 10.00-12.00 (czytelnia 
biblioteki).
10, 11, 13 sierpnia – robot Photon (8-12 lat) – wstęp wolny. Zajęcia  
z robotem edukacyjnym Photon. Nauczymy się podstaw kodowania oraz 
będziemy tworzyć ścieżki programowania na podstawie znanych historii 
literackich. Godz. 10.00-12.00 (czytelnia biblioteki).
17, 18, 20 sierpnia – smykolandia w bibliotece (3+) – 5 zł/spotkanie. Zajęcia 
sensoryczne. Na zajęciach dotykamy różnych faktur, poznajemy zapachy 
oraz bawimy się dźwiękiem. Godz. 10.00-12.00 (czytelnia biblioteki).

Poczuj moc 
w Ośrodku Kultury
Zapraszamy na fantastyczną  
wakacyjną przygodę w ramach akcji Warsztaty  
LATO 2021 z Ośrodkiem Kultury. 

Przygotował on mnóstwo ciekawych propozycji m.in. zajęcia inspirowane 
Star Wars. Zapisy już trwają na stronie www.strefazajec.pl, decyduje 
kolejność zapisów. Więcej informacji: 503 928 337.
19-23.07.2021  WARSZTATY MODELARSKIE – zajęcia kreatywno-plastycz- 
ne, na których stworzysz swój własny miecz świetlny inspirowany filmem 
Star Wars. Instruktor: Arkadiusz Orliński. Koszt 75 zł.  10.00-11.30 – 6-9 
lat  12.00-13.30 – 10-14 lat  
26-30.07.2021  WARSZTATY MODELARSKIE – kreatywno-techniczne, zbu- 

duj z nami statek kosmiczny. Instruktor: Arkadiusz Orliński. Koszt 75 zł. 
 10.00-11.30 – 6-9 lat 12.00-13.30 – 10-14 lat
 02-06.08.2021  WARSZTATY ARTYSTYCZNE – wykonamy prace w różnych 
technikach plastycznych tj.: malarstwo, kolaż, mozaika i ceramika. Instruk- 
tor: Anna Skajnowska. Koszt 75 zł. 10.00-11.30 – 6-9 lat  12.00-13.30  
– 10-14 lat 
02-06.08.2021  WARSZTATY WOKALNE  – połączone z ruchem scenicznym. 
Zapraszamy chętnych na sporą ilość pracy nad sobą i głosem oraz wspólne 
muzykowanie! Połączymy odczucie zdrowego dźwięku w ciele z rytmiką 
i ruchem ciała. Pobawimy się razem i poszukamy w nas kreatywności 
muzycznej. Przynieście ze sobą dobry humor i miłość do śpiewania! 
Instruktor: Dorota Kopka. Koszt 500 zł.   11.00-17.00 – 12-18 lat 
9-13.08.2021  WARSZTATY animacyjno-edukacyjne inspirowane filmem 
Star Wars  – tworzymy: maski, plakaty filmowe, recyklingowe pojazdy 
kosmiczne. Warsztaty połączone z zabawą ruchową. Instruktor: Magdalena 
Kozłowska. Koszt 75 zł.   10.00-11.30 – 10-14 lat  12.00-13.30 – 6-9 lat
09-13.08.2021  WARSZTATY KOMIKSOWE  – stworzymy własną historię 
opartą na naszej wyobraźni i kreatywnej pracy twórczej. Efektem 
będzie krótki komiks. Instruktor: Marek Łukasik i Katarzyna Bartuzi-
Ogińska. Koszt 75 zł. 10.00-11.30 – 10-14 lat  12.00-13.30 – 6-9 lat   
16-26.08.2021  WARSZTATY TEATRALNO-LALKARSKIE – zaprojektujemy 
wszystko od początku: scenę, postaci, nauczymy się je animować. 
Powstanie z tego sztuka. Instruktor: Ilona Wietocha. Koszt 135 zł.  
10.00-11.30 – 6-9 lat  12.00-13.30 – 10-14 lat  
16-20.08.2021  Kreatywne warsztaty plastyczne - na zajęciach zastosujemy 
różne techniki artystyczne, efektem będą piękne urozmaicone w formie  
i kolorze prace plastyczne. Instruktor: Katarzyna Bartuzi-Ogińska. Koszt  
75 zł.  10.00-11.30 – 10-14 lat  12.00-13.30 – 6-9 lat  
23-27.08.2021  POKLATKOWO – Warsztaty z animacji filmowej – uczestni- 
cy na warsztatach poznają historię filmu animowanego, podstawy jego 
powstawania, nauczą się jak budować scenariusz i własnoręcznie wykonają 
scenografię i bohaterów. A na koniec animują wybraną przez siebie 
opowieść. Koszt 75 zł.  10.00- 11.30 – 6-9 lat  12.00-13.30 – 10-14 lat
23-27.08.2021  WARSZTATY FOTOGRAFICZNE  – otworzą nas na piękno 
otaczającego świata, którego często nie dostrzegamy. Na warsztatach 
nauczysz się podstaw obróbki fotograficznej i spojrzenia na światło zupełnie 
z innej strony.  Instruktor: Justyna Kamińska. Koszt 150 zł. 16.00-19.00  
– 12-18 lat

Zapraszamy 
na basen i boiska
Ośrodek Sportu i Rekreacji zaprasza dzieci i młodzież  
do korzystania ze swoich obiektów  
oraz bezpłatnych zajęć i imprez. Cała oferta obowiązuje 
od 29 czerwca do 31 sierpnia 2021 r.

ZESPÓŁ BASENOWY 
Od poniedziałku do piątku w godz.: 8.00-16.00 w wakacje będą 
obowiązywały promocyjne ceny wejścia na basen – 5 zł/godzina od osoby 
za okazaniem legitymacji szkolnej oraz studenckiej (do 24. roku życia),  
a także promocyjne ceny wejścia na siłownię – 5 zł/godzina od osoby 
za okazaniem legitymacji szkolnej oraz studenckiej (do 24. roku życia).  
W pozostałych dniach obowiązują stawki cennikowe. 
Indywidulana nauka pływania – odbywa się codziennie w godzinach pracy 
basenu po wcześniejszym umówieniu się z wybranym instruktorem
BOISKA DO SIATKÓWKI PLAŻOWEJ przy basenie 
Dostępne codziennie w godz.: 6.00-21.45, korzystanie bezpłatne.
SKATEPARK obok basenu
Czynny codziennie w godz.: 6.00-21.45, korzystanie bezpłatne.
SIŁOWNIA ZEWNĘTRZNA przy basenie
Dostępna codziennie w godz.: 6.00-21.45, korzystanie bezpłatne.

ORLIK W GÓRZE KALWARII
Czynny bezpłatnie od poniedziałku do piątku w godz.: 12.00-21.30.  
W sobotę i niedzielę według zapisów u animatora (533 142 275). Zapisy 
obowiązują na rezerwację boiska do piłki nożnej. Bez zapisów  możliwość 
korzystania w tym czasie z boiska do koszykówki, tenisa ziemnego, piłki 
siatkowej. 
ORLIK W BANIOSZE 
Dostępny bezpłatnie od poniedziałku do piątku w godz.:12.00-21.30. 
W sobotę i niedzielę według zapisów u animatora (516 596 474). Zapisy 
obowiązują na rezerwację boiska do piłki nożnej. Bez zapisów  możliwość 
korzystania w tym czasie z boiska do koszykówki, tenisa ziemnego, piłki 
siatkowej. 
ZAJĘCIA DLA DZIECI I MŁODZIEŻY, W TYM MINITURNIEJE:
siatkówka plażowa chłopców i dziewcząt (do lat 18). Bezpłatne zajęcia  
na boiskach przy basenie w każdy wtorek i czwartek w godz.: 9.30-10.30
piłka nożna chłopców i dziewcząt do lat 12. Bezpłatne zajęcia w każ- 
dą środę w godz.: 10.00-12.00 na boisku Orlik w Górze Kalwarii (ul. 
Kalwaryjska 3).
gry i zabawy ruchowe dla dzieci do lat 10. Bezpłatne zajęcia w każdy 
poniedziałek i  piątek w godz.:10.00-12.00 na boisku Orlik w Górze Kalwarii 
(ul. Kalwaryjska 3).

IMPREZY I TURNIEJE
10 lipca – nightskating                                                                       
10-11 lipca – Turniej Dwóch Miast – turniej piłkarski Piaseczno kontra Góra 
Kalwaria (open)                              
18 lipca – I Grand Prix Góry Kalwarii w siatkówce plażowej (open)
15 sierpnia – Wilczym Tropem - Bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych
21 sierpnia – ŻTC BIKE RACE - wyścig kolarski
22 sierpnia – II Grand Prix  Góry Kalwarii w siatkówce plażowej (open)
29 sierpnia – The King of GK.- turniej koszykówki 1v1 – III Edycja
Ze strony: www.osirgorakalwaria.pl można pobrać i wydrukować zgodę 
rodzica na uczestnictwo osoby nieletniej w zajęciach oraz klauzulę RODO. 

Lato 2021 w Górze Kalwarii
Ośrodek Sportu i Rekreacji, Ośrodek Kultury, Gminna Biblioteka Publiczna przygotowały bogaty zestaw bezpłatnych i odpłatnych  

wakacyjnych warsztatów, zajęć oraz imprez. Aktywni nie będą mieli okazji na nudę.   
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URZĄD MIASTA I GMINY PIASECZNO  ul. Kościuszki 5, tel. 22 70 17 500, www.piaseczno.eu

O G Ł O S Z E N I A

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 i 2 ustawy  
z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1990)  
informuje, iż na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno przy ul. Kościuszki 5  
– na I piętrze oraz na stronie internetowej www.piaseczno.eu w zakładce BIP – tablica 
ogłoszeń, został udostępniony do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości gmin-
nych przeznaczonych do zbycia w drodze darowizny na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego: 
1.  działka ewid. nr 293/26 o pow. 122 m2, położona w miejscowości Wólka Kozodawska  

gm. Piaseczno,
2.  działka ewid. nr 115/10 o pow. 0,0051ha, położona w miejscowości Jesówka gm.  

Piaseczno,
3.  działki ewid. nr 110/48 o pow. 0,0366ha i nr 127/25 o pow. 0,01ha m2, położone  

w miejscowości Bobrowiec gm. Piaseczno. 
Piaseczno, 22.06.2021 r.

Z up. Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. Robert Widz II Zastępca Burmistrza

o odstąpieniu od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania  
na środowisko do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Bobrowiec
Na podstawie art. 48 ust. 7 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu  
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska 
oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 247 ze zm.) 
po uzgodnieniu z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Warszawie znak  
WOOŚ-III.410.670.2020.JD2 z dnia 16 czerwca 2021 r. oraz Państwowym Powiatowym 
Inspektorem Sanitarnym w Piasecznie znak ZNS.4700.72.z.2020 z dnia 30 października 
2020 r.
informuję o odstąpieniu od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania  
na środowisko do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
nego części wsi Bobrowiec sporządzanego na podstawie uchwały Nr 626/XXIX/2020  
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 września 2020 r. 
Projekt zmiany planu miejscowego stanowi niewielką modyfikację przyjętego już doku-
mentu i dotyczy ograniczenia intensywności zabudowy mieszkaniowej, wobec czego nie  
spowoduje negatywnego wpływu na środowisko. 
Z uzasadnieniem odstąpienia od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania  
na środowiska można się zapoznać na stronie internetowej bip.piaseczno.eu w zakładce  
„Obwieszczenia architektoniczne” w załączniku do niniejszego obwieszczenia.

z up. Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. arch. Anna Pakulińska-Attia

Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury

21 czerwca 2021 r.
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno

UiA.6721.12.1.2020.AW

Informacja o zamieszczeniu  
wykazu nieruchomości gminnych przeznaczonych 

do zbycia przez Gminę Piaseczno 

OBWIESZCZENIE 

Pod egidą Burmistrza Piaseczna, ruszają programy Przedsiębiorcza Mama i Dobry Biznes. Celem jest wsparcie 
mieszkańców Piaseczna w otwarciu biznesów i sukcesie we własnych firmach. 

Myślisz o własnym biznesie? 
Zgłoś się do projektów Centrum Przedsiębiorczości.

\\\ POWIAT

Od 25 czerwca można składać 
projekty do tegorocznej edycji 
budżetu partycypacyjnego. Pulę 
środków podzielono na dwie 
części.  

M ieszkańcy gmin powiatu piase-
czyńskiego mają kolejną okazję 

zdecydować o przeznaczeniu części 
środków budżetowych. A jest co dzie-
lić. W tym roku pula wynosi bowiem 
382 tys. zł. To nieco więcej niż w roku 
ubiegłym. 

Podobnie jak dotychczas, środ-
ki podzielono na dwie części: powia-
tową i gminną. Kwoty ustalono na  
podstawie liczby mieszkańców. Na  
każdego mieszkańca powiatu przy- 
pada 2 zł – po złotówce w puli powia-
towej i gminnej.  Oznacza to, że na pro-
jekty powiatowe przeznaczono kwotę 
191 tys. zł. Z kolei na projekty gmin-
ne mieszkańcy będą mieli do dyspo- 
zycji: 30 tys. zł w gminie Lesznowola, 
11 tys. zł w gminie Prażmów, 27 tys. zł 
w Górze Kalwarii, 25 tys. zł w gminie 
Konstancin-Jeziorna, 12 tys. zł w gmi-
nie Tarczyn oraz 86 tys. zł w gminie  
Piaseczno. 

W ramach tych kwot mieszkańcy 
mogą teraz składać propozycje projek-
tów. Nabór wniosków ruszył 25 czerw-
ca. Zasady przy zgłaszaniu pomysłów 
są podobne do tych w latach ubiegłych. 
Istotną różnicą jest brak list poparcia 

dla projektów, które wcześniej należało 
dołączyć do wniosku. 

Jak wygląda harmonogram tego-
rocznej edycji Budżetu Obywatelskiego 
Powiatu? Do 25 lipca mieszkańcy mo-
gą zgłaszać swoje projekty. Następnie 
rozpocznie sie weryfikacja wniosków 
pod kątem formalnym i merytorycz-
nym. Lista projektów zweryfikowanych 
pozytywnie zostanie ogłoszona po 26 
sierpnia. Głosowanie ruszy 10 wrześ-
nia i potrwa do 24 września. Ogłoszenie 
wyników plebiscytu nastąpi najpóźniej 
8 października. Co istotne, zrealizowane 
zostaną tylko te projekty, które otrzyma-
ją minimum 50 głosów. 

Jakie pomysły można zgłaszać? – 
Projekty zgłaszane w ramach budże-
tu mogą obejmować w szczególności 
działania inwestycyjne, jak również 

wydarzenia o charakterze kulturalnym, 
oświatowym, sportowym, integrującym 
mieszkańców – informuje starostwo. – 
Projekty twarde (czyli inwestycyjne: jak 
mural, zasadzenie drzewa czy budowa 
chodnika) muszą być zlokalizowane na 
mieniu powiatu. Projekty miękkie (jak 
warsztaty, koncerty czy pikniki) mogą 
być natomiast zlokalizowane na dowol-
nym mieniu, prosimy jednak pamiętać o 
zgodzie właściciela.

Dotychczas w ramach Budżetu Oby-
watelskiego Powiatu udało się m.in. za-
kupić poduszkowiec ratowniczy, który 
służy WOPR-owcom. Zorganizowano 
także rejsy tradycyjną wiślaną szkutą. 
Wzdłuż dróg powiatowych i pod sta-
rostwem pojawiły się również nowe 
drzewa. 

Karolina Hofman 

Budżet na start 

W ramach Budżetu Obywatelskiego udało się m.in. zakupić poduszkowiec  
ratowniczy, z którego korzysta piaseczyński WOPR
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Mieszkańcy Józefosławia 
skarżą się na kierowców, 
którzy zdecydowanie 
przekraczają prędkość na wielu 
lokalnych ulicach. Wyjątkowo 
niebezpiecznie jest na ulicy 
Cyraneczki.  

N a lokalnych forach co kilka dni po-
jawiają się informacje o kierow-

cach, którzy swoimi „wypasionymi sa-
mochodami” (tu niekiedy padają szcze-
góły dotyczące marki, modelu, koloru) 
pędzą ulicami gęsto zabudowanej wsi, 
powodując wiele zagrożeń. Infrastruk-
tura drogowa w Józefosławiu w ostat-
nich latach się znacząco poprawia, na 
wielu drogach od razu instalowane są 
spowalniacze ruchu. Dobra, równa dro-
ga sprawia bowiem, że część kierowców 
ignoruje ograniczenia prędkości. 

– Chciałam przypomnieć panu Ro-
bertowi Widzowi, że przed wyborami 
obiecywał ograniczenia prędkości na ul. 
Cyraneczki od ul. Ogrodowej – napisała 
nasza czytelniczka. – Miały być światła 
czerwone, włączane przy przekroczonej 
prędkości. Teraz jest autostrada – za-
uważa. Zwraca uwagę, że właśnie zo-
stały ukończone prace przy miniparku 
dla dzieci obok domku stowarzyszenia 

Pomysł na Józefosław. – Pierwszego 
wieczoru obok przeleciało wypasione 
auto ponad 100 km/h. Obawiam się, że 
dzieci nie będą tu bezpieczne. Polecam 
uwadze tę cześć ulicy Cyraneczki – ape-
luje do władz gminy.

Wiceburmistrz Robert Widz przy-
znaje, że ulica wymaga zastosowania 
rozwiązań poprawiających bezpieczeń-
stwo.

– Rzeczywiście kierowcy nie zawsze 
stosują się na ul. Cyraneczki do ograni-
czeń prędkości i planujemy postawić 
tam sygnalizację. Pamiętam o tym i za-
danie to zostanie zrealizowane – dekla-
ruje. Termin realizacji nie jest jeszcze 
znany. Zanim przy ul. Cyraneczki stanie 
sygnalizacja, trzeba bowiem przepro-
wadzić całą niezbędną procedurę przy-
gotowawczą.

Tekst i zdjęcie Joanna Ferlian

Gaz do dechy 
na Cyraneczki

Uczestnicy przejdą od pomysłu do swojego biznesu 
dzięki warsztatom i wsparciu mentorów. Dodatkowo  
dla rodziców w ramach uczestnictwa w programie ofero- 
wana jest opieka nad dziećmi. Uczestnictwo w programie 
dla mieszkańców Piaseczna sfinansowane jest przez Gmi- 
nę Piaseczno. Programy są wzorowane na inkubatorach 
start-upów oraz na „fabrykach biznesów online”. 

 Program Przedsiębiorcza Mama skierowany jest do 
mieszkańców Powiatu Piaseczyńskiego, będących rodzi- 
cami wychowującymi dzieci w wieku od 6 miesięcy  
do 6 lat. To 6 miesięczny unikalny program dla rodziców 
opiekujących się dzieckiem w domu. – Ucz się i pracuj  
w nowoczesnej przestrzeni coworkingowej bez koniecz- 
ności rozłąki z dzieckiem, pomogą Ci nasi opiekunowie. 
Wykorzystaj ten czas  i przygotuj się do budowy marki  
w świecie online – zachęcają koordynatorzy.

Dobry biznes – Mój Start-up, czyli od pomysłu  
do wdrożenia to natomiast 3 miesięczny program zarówno 
dla mieszkańców myślących o założeniu biznesu jak  
i przedsiębiorców Powiatu Piaseczyńskiego. – Przełóż  
idee na biznes plan. Z nami stworzysz pitch deck i przy-
gotujesz się na wyzwania rynku. Innowacyjne projekty 
doprowadzimy do prezentacji i przedstawimy Cię inwe- 
storom. Zachowasz 100% udziałów w swoim biznesie!  
– zapraszają koordynatorzy.

Zgłoszenie do programów odbywa się poprzez stro- 
nę internetową www.inkubator-startup-piaseczno.pl lub  
podczas Dni Otwartych 6, 7, 13 i 14 lipca w biurze C’office 
Coworking przy ul. Kościuszki 10 /1 w Piasecznie – decy- 
duje kolejność zgłoszeń wniosków. 
www.inkubator-startup-piaseczno.pl
Nr kontaktowy 515 083 616
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Kiedy patrzy się na młodzież z Zespołu Szkół im. 
Szarych Szeregów w Tarczynie na pierwszy rzut oka 
widać, że są to młodzi ludzie, którzy noszą w sobie 
określone wartości. Przecież nie przez przypadek trafili 
do szkoły, która poprzez szczególnych patronów, jakim 
jest drużyna Szarych Szeregów, niesie za sobą spuściznę 
określonych wartości, takich jak honor, Ojczyzna czy 
patriotyzm.

Wszystkie były bardzo mocno widoczne i odczuwal- 
ne podczas zakończenia roku szkolnego. Była to uro- 
czystość na najwyższym poziomie. Z jej każdego aspek- 
tu widoczna była dojrzałość młodzieży i zaangażowanie 
kadry pedagogicznej.

Podczas spotkania w szkolnej hali sportowej zostały 
uroczyście przekazane uczniom klasy 1 Oddziału Przy-

gotowania Wojskowego mundury oraz wyposażenie 
dotacyjne. Wszyscy uczniowie klas mundurowych 
(klasy 1A, 2A i 2B) otrzymali stopnie awansu na Kadeta 
i Starszego Kadeta. 

Był to też moment pożegnania klasy 8, której 
uczniowie na forum wszystkich zebranych otrzyma-
li nagrody książkowe za świadectwa z wyróżnieniem,  
a niektórzy rodzice – listy gratulacyjne i podziękowania 
za współpracę. 

– To był trudny rok, w którym zarówno nauczyciele, 
jak i uczniowie musieli zmierzyć się z wieloma przeciw- 
nościami – mówiła podczas uroczystości Burmistrz Tar- 
czyna Barbara Galicz. Burmistrz Tarczyna podziękowała  
za rok wytężonej pracy i życzyła wszystkim szczęśliwych 
wakacji. – Przed Wami czas zasłużonego odpoczynku. 

Wykorzystajcie go jak najlepiej. Górskie szczyty niech 
przypominają Wam, że zawsze trzeba dążyć do celu,  
a widok spokojnego morza niech będzie dla Was miej- 
scem snucia marzeń i planów.   

Barbara Galicz odczytała także podziękowania skie- 
rowane do Mariusza Błaszczaka – Ministra Obrony Nar-
odowej, płk. Andrzeja Kozery Komendanta Centrum 
Rozpoznania i Wsparcia Walki Radioelektronicznej oraz 
Marcina Korowaja, Prezesa Zarządu Fundacji na Rzecz 
Obronności i Bezpieczeństwa Kraju „Combat Alert”. 

Swoje słowo do uczniów klas o profilu przygotowa-
nia wojskowego skierował Mariusz Błaszczak, Minister 
Obrony Narodowej, które wszystkim zabranym odczytał 
Paweł Ostrowski, Dyrektor Departamentu Zarządzania 
Nieruchomościami Agencji Mienia Wojskowego Kwate- 

ra. Minister obrony narodowej podziękował tarczyńskiej 
młodzieży za kultywowanie tradycji polskiego oręża:
„Całej Waszej szkolnej społeczności dziękuję, że god-
nie kultywujecie tradycje polskiego oręża, pamiętacie  
o przeszłości w tym o bohaterskich patronach Waszej 
Szkoły a zarazem budujecie przyszłość Ojczyzny i nasze-
go wojska”. 

Całość uroczystości uświetnił występ szkolnego chó-
ru, którego piękne wykonania utworów Andrzeja Rosie- 
wicza, „Pytasz mnie” czy Marka Grechuty, „Ważne są tyl- 
ko te dni, których jeszcze nie znamy” pozostaną na długo 
w pamięci wszystkich uczestników uroczystości. 

Tekst i foto: 
Kinga Komorowska, Urząd Miejski w Tarczynie

Czas pożegnań i wzruszeń – zakończenie roku szkolnego 
w Zespole Szkół im. Szarych Szeregów w Tarczynie
To był niewątpliwie rok pełen zaskakujących wydarzeń. Sytuacje zmieniały się niczym sceny w filmie przygodowym, a zwroty akcji  

następowały po sobie z dynamiką właściwą najlepszym powieściom akcji. Ten rok szkolny – bo o nim tutaj mowa, wszyscy mają już za sobą.  
Teraz na zasłużony odpoczynek udali się nauczyciele i uczniowie. Wszyscy z poczuciem dobrze spełnionego obowiązku.

P R O M O C J A

URZĄD MIEJSKI W TARCZYNIE  ul. Juliana Stępkowskiego 17, tel. 22 715 79 00, www.tarczyn.pl

W samym centrum miasta, na po-
łudniowym rogu Skweru Kisie-

la, stoi niepozorny piętrowy budynek. 
Jego prosty kształt i całkiem nijaki kolor 
tynku czynią go niezbyt godnym uwagi. 
Są wszak w Piasecznie miejsca piękniej-
sze, bardziej charakterystyczne. Warto 
jednak zgłębić jego historię. Burzliwe 
dzieje budynku przy ul. Kościuszki 9 są 
bowiem doskonałą ilustracją zawiro-
wań minionego stulecia. Odtworzenie 
historii tego miejsca nie jest proste. 
Spróbujmy więc zebrać i podsumować 
to, co wiemy na pewno.

\\\   Futra, mundury i bezpieka
Parterowy budynek z dwuspado-

wym dachem powstał krótko po I woj-

nie światowej. Początkowo mieścił się 
tu zakład kuśnierski i czapkarski. Kil-
ka lat później futra zastąpiły mundury 
– miejsce kuśnierza zajął posterunek 
policji. W 1939 r. Piaseczno znalazło 
się pod nazistowską okupacją i Policję 
Państwową zastąpiła Polnische Polizei 
im Generalgouvernement, czyli Policja 
Polska Generalnego Gubernatorstwa, 
potocznie nazywana „granatową poli-
cją”. Sześć lat później komisariat przy 
Kościuszki 9 był świadkiem kolejnej 
zmiany umundurowania. Granat guber-
nialnych mundurów zastąpił szary błę-
kit mundurów MO. W tym samym czasie 
do budynku wprowadził się także Urząd 
Bezpieczeństwa Publicznego. Szybko 
jednak okazało się, że nowym służbom 

brakuje miejsca. W latach 50. bezpieka 
przeniosła się do wywłaszczonej kamie-
nicy przy ul. Nadarzyńskiej. Wkrótce 
później z Kościuszki 9 wyprowadziła 
się także milicja.

\\\   W górę i na zdrowie
W latach 60. budynek przeszedł 

gruntowną metamorfozę. Przebudowa-
no parter i dobudowano piętro, upo-
dabniając jego architekturę do nowo 
powstałego Domu Rzemiosł („Cech”). 
Wnętrze dostosowano na potrzeby 
służby zdrowia, która zajęła budynek na 
kolejne cztery dekady. Na dole działało 
pogotowie ratunkowe, piętro zajmowa-
ły gabinety przychodni lekarskiej. XXI 
wiek przyniósł kolejne zmiany. W miarę, 
jak Zespół Publicznych Zakładów Lecz-

nictwa Otwartego w Piasecznie powięk-
szał się o kolejne przychodnie, utrzymy-
wanie niewielkiego punktu przy Koś-
ciuszki 9 traciło sens. Najpierw zniknęły 
gabinety na piętrze, pogotowie zmieniło 

się w stację karetek. Wreszcie w 2006 
r. ambulanse ostatecznie „przeprowa-
dziły się” do szpitala św. Anny przy ul. 
Mickiewicza, a ich miejsce zajęła… gale-
ria sztuki. Piętro przeorganizowano na 
pomieszczenia biurowe. Tu swoją sie-
dzibę miał Zarząd Dróg Powiatowych, 
część pomieszczeń wynajmowano pod 
kancelarię adwokacką i biuro poselskie. 
Przez kolejne 15 lat najemcy pozosta-
jącego własnością powiatu budynku 
zmieniali się jak w kalejdoskopie. Gale-
ria sztuki zmieniła się w kawiarnię Cafe 
Zastrzyk, Cafe Zastrzyk zastąpiła Czarna 
Cafe… Niedawno powstała tu restau-
racja serwująca sushi. Piętro budynku 
zajmuje obecnie powiatowy Punkt In-
terwencji Kryzysowej.

Karolina Hofman

Tu zaszła zamiana – Kościuszki 9
Od kuśnierza, przez milicję i bezpiekę, po nowoczesną kawiarnię – dzieje piętrowego budynku  
przy ul. Kościuszki 9 są wyjątkowo zagmatwane. Spróbujmy odtworzyć historię tego miejsca.

Ulica Kościuszki w 1953 r. Na pierwszym planie pralnia, na której miejscu stoi 
dziś Dom Rzemiosł „Cech”. W tle budynek przy Kościuszki 9, jeszcze parterowy  
i z dwuspadowym dachem

Kościuszki 9 współcześnie
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Budynek przy ul. Kościuszki 9, lata 60. lub 70.
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DAM PRACĘ 

Firma PRODBET Sp. z o.o.  
poszukuje pracownika na stanowisko 

dyspozytor wytwórni betonu.  
Praca w Konstancin-Jeziorna,  

Piaseczno. CV prosimy wysyłać  
na adres: prodbet@prodbet.com.pl  

Firma PRODBET Sp. z o.o.  
poszukuje pracownika na stanowisko 

kierowca betonomieszarki.  
Wymagania: Prawo jazdy kat. C;  
Karta kierowcy; tel. 22 757 65 42 

Poszukujemy pracowników budowlanych 
oraz brygadzistów. Zapewniamy dojazd do 
pracy i zakwaterowanie. Praca Warszawa 
i okolice oraz inne części Polski. Więcej 
informacji pod tel: 664 753 669
Zatrudnię pracowników do produkcji  
kebabów (składacz, streczowacz),  
tel. 606 259 458   
Zespół Ośrodków Wsparcia w Piastowie 
poszukuje kandydata na stanowisko:  
Pedagoga. Pełna treść ogłoszenia  
na stronie www.zowpiastow.pl
Zatrudnię pracowników do rozbioru 
drobiu, tel. 606 259 458, 604 735 489
Zatrudnię recepcjonistkę do hotelu Ajax 
w Jankach tel.501141550

Osoba do wykładania towaru do sklepu 
w Ustanowie, tel. 602 119 041

Firma produkcyjna z Tarczyna poszukuje 
spawacza. Tel. 695 108 833 

Piekarnia Łazy k. Magdalenki zatrudni 
piekarza tel. 506 59 55 55

Brukarzy zatrudnię 602 335 067   

Do hurtowni spożywczej w Piasecznie 
solidnego z prawem jazdy C lub B. 
Atrakcyjne zarobki. Praca w godz.  
5.30 - 12.30, tel. 501 719 625 w godz.  
14.00 - 15.00 

Ekspedientki Gabryelin, Wólka  
Kozodawska, Piaseczno, tel. 508 288 773

Ślusarza i lakiernika proszkowego  
zatrudnimy, Baniocha , tel. 602 253 180    

SZUKAM PRACY  

Opieka 24h/dobę 604400244

USŁUGI  

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

KUCHNIE,SZAFY,GARDEROBY,PANELE, 
MEBLE NA WYMIAR,TEL.723 533 233

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Autodetailing , czyszczenie wnętrz aut, 
ozonowanie dezynfekcja, tel. 602179744

Docieplanie budynków, solidne  
doświadczone ekipy tel. 602-482-572 

Anteny TV, TV SAT. Konfiguracja i naprawa 
sprzętu RTV. Zadzwoń 501 700 315

Malowanie, glazurnictwo, szybko  
i solidnie tel. 669 945 460

NAWODNIENIA TRAWNIKÓW. STUDNIE 
GŁĘBINOWE TEL. 504-010-201

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Remonty, złota rączka, Tel. 609 009 213 

Ogrodnicze, wycinka drzew, wywóz  
gałęzi 519 874 891

Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721

USŁUGI KOMINIARSKIE PEŁNY ZAKRES 
TEL. 781 495 997

Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26 

Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Docieplanie Budynków 795 96 96 96 

Mycie i malowanie elewacji  
tel. 505 591 721

Wywozimy graty z chaty tel. 505 591 721 

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352 

Kominiarz tel. 500 214 632 

Meble na wymiar, kuchnie, 608027564

Przeprowadzki tel. 505 591 721
Elektryk tel. 666 890 886 
Tynki maszynowe 533125444
Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223    

Dachy Naprawa Krycie,  
tel. 511 928 895  

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581
Ocieplanie budynków, tel. 507 768 230

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Cyklinowanie, tel. 510 128 912

Remonty, malowanie, tel. 510 128 912

Dachy - pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

Dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214

Dekarskie, dachy, rynny, obróbki,  
naprawa dachów, tel. 798 518 276

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907   

SPRZEDAM  

Antyki tel. 788 706 955   

KUPIĘ  

Kupię ciągniki rolnicze, stare motocykle 
i samochody wsk, mz, simson fiat 125p 
itp tel 721-029-688 

Kupię działkę, budowlaną, usługową, 
rolną. Tel. 601-065-056 

Kupię stary motocykl. Sprawny,  
zepsuty, do remontu, w częściach.  
Tel 578 895 990

Spółkę każdą kupię/przejmę   
720 90 80 80 

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup aut 2010-2021r. 505 530 300

Skup Aut, wszystkie marki. Gotówka  
od ręki. tel. 510 210 692 

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300

Skup aut tel. 793 304 091

Skup aut na kasację 508206738

Skup aut 515018430   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Do sprzedania działka 2000m2 i dom  
do zamieszkania. Nowa Iwiczna,  
ul. Owocowa 3. Tel-733 100 507

Działki rekreacyjno-budowlane leśne, 
Prażmów, tel. 602 770 361

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię mieszkanie lub dom.  
Może być do remontu lub zadłużone. 
Zakup za gotówkę. Tel. 518 775 360, 

Marcin

Kupię las, okolice Prażmowa,  
tel. 602 770 361   

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

Jed. 480 Para 300/Os + Licz 885828884                   

NAUKA 
Matematyka, 664 438 144

ZDROWIE 
Psychoterapia, konsultacje - 660 565 007, 
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

Dom Opieki „Róża” 604424729

FINANSE  
Kredyty tel. 513 654 277

MATRYMONIALNE  
Biuro CARINA zaprasza Samotnych.  
tel. 426870810

RÓŻNE  
Pszczelarzom udostępnię ogród  
pod lipami. Tel-500 614 081

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW
ELEWACJE, PODDASZA
( 501 62 45 62

www.ekobud.waw.pl

DROBNE za DROBNE tel. 786 202 066

    

    

INFORMACJA

INFORMACJA

Wójt Gminy Lesznowola działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. – o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1990 ze zm.) informuje,  
że w siedzibie Urzędu Gminy Lesznowola, ul. Gminna 60, 05-506 Lesznowola, na tablicy 
ogłoszeń został wywieszony oraz zamieszczony na stronie internetowej: www.lesznowola.
pl wykaz nieruchomości dotyczący wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym od dnia 
1.08.2021 r. do dnia 31.12.2021 r. zabudowanej nieruchomości o powierzchni 0,4081 ha, 
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 7/47, obręb KPGO Mysiadło, na rzecz dotychczasowego  
dzierżawcy – Lesznowolskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o., zgodnie z uchwałą  
Nr 446/XL/2021 Rady Gminy Lesznowola z dnia 24 czerwca 2021 r.

Z up. Wójta
Mirosław Wilusz
Zastępca Wójta

Wójt Gminy Lesznowola działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia  
1997 r. – o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1990 ze zm.) informuje,  
że w siedzibie Urzędu Gminy Lesznowola, ul. Gminna 60, 05-506 Lesznowola na tablicy  
ogłoszeń oraz na stronie internetowej: www.lesznowola.pl zostały zamieszczone wykazy 
nieruchomości dotyczące wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym na okres 1 roku  
gruntu o powierzchni 9 m2, stanowiącego część działki nr 1/264, obręb KPGO Mysiadło,  
z przeznaczeniem na usytuowanie konstrukcji reklamowej, na rzecz Immobart Sp. z o.o. sp. k.

Z up. Wójta
Mirosław Wilusz
Zastępca Wójta

Lesznowola, 30.06.2021 r. 

Lesznowola, 30.06.2021 r. 

      
OGŁOSZENIE O SPRZEDAŻY  

SCENY ESTRADOWEJ WRAZ Z ZADASZENIEM
Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego ogłasza 

 przetarg nieograniczony ustny na sprzedaż sceny estradowej  
wraz z zadaszeniem scenicznym firmy Alustage

Zestaw składa się: z podestów scenicznych o wymiarach 2x1 (50 sztuk.) oznaczonych symbolem  
SCA 01 łącznie 100m2 wraz z akcesoriami oraz zadaszeniem scenicznym o wymiarach 10,5 na 10,5 na 7 
wraz z elementami konstrukcyjnymi, nieużytkowane. Data zakupu 21.07.2009 r.
Przetarg odbędzie się w Starostwie Powiatowym w Piasecznie ul. Chyliczkowska 14, 05-500 Piaseczno, 
dnia 20 lipca 2021r. o godz. 11:00 sala konferencyjna parter.
Cena wywoławcza sprzedaży wynosi 60.000,00 tys. zł netto (słownie: sześćdziesiąt tysięcy złotych)

Szczegółowe informacje dotyczące przetargu dostępne są w Starostwie Powiatowym  
w Piasecznie, przy ul.Chyliczkowskiej 14, pokój nr 112, pod nr tel. (22)-756-61-51 oraz na stronie 
internetowej: www.bip.piaseczno.pl 

Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego
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\\\ PIASECZNO

Piłkarki z Piaseczna we 
wspaniałym stylu zakończyły 
rozgrywki IV ligi.

O statnie tygodnie były niezwykle 
udane dla zawodniczek drużyny 

KS Gosirki Piaseczno, które obecnie 
występują na boiskach IV ligi w piłce 
nożnej kobiet. 11 maja reprezentantki 
Piaseczna pokonały 3:2 Vulcan Wólkę 
Mlądzką. Później przytrafiła im się po-
rażka 1:7 z najlepszą ekipą ligi, Jantarem 
Ostrołęka, ale w kolejnych spotkaniach 
ich gra była już tylko bardzo dobra.

Na własnym stadionie Gosirki roz-
biły Pogoń Siedlce aż… 24:0. Następnie 
Piaseczno znów obyło się bez punktów, 
choć po wyrównanej walce – przegra-

na 4:6 na wyjeździe z Ostrovią Ostrów 
Mazowiecki. Czerwiec rozpoczął się już 
od zwycięstwa 6:2 z KS Wilanów, a nie-
długo potem z kolei nadeszła wygrana 
3:1 z rezerwami KS Raszyn i 7:2 z Vul-
canem. Dobra passa została podtrzyma-
na w miniony weekend, kiedy Gosirki 
zmierzyły się w Piasecznie z ekipą FUKS 

Pułtusk – spotkanie z zespołem z czo-
łówki zakończyło się bezbramkowym  
remisem.

Gosirki Piaseczno zdobyły łącznie 
w 18 ligowych meczach 25 punktów, 
strzelając 68 bramek przy 44 straco-
nych. Ten wynik dał im 6. miejsce w ta-
beli IV ligi. Dobra postawa zawodniczek 

zostaje dostrzegana wyżej – niedawno 
Aleksandra Tokaj otrzymała powołanie 
na zgrupowanie Reprezentacji Polski 
U-15.

Gratulujemy dobrych wyników i 
czekamy na jeszcze lepsze rezultaty w 
nowym sezonie.

Rafał Lipski

Znakomity finisz

Gosirki Piaseczno zajęły 6. miejsce w tabeli IV ligi
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Niedawno  
Aleksandra Tokaj 

otrzymała powołanie  
na zgrupowanie 

Reprezentacji Polski 
U-15

\\\ PIASECZNO

Mimo świetnej postawy 
zawodników MKS Piaseczno 
przez większość sezonu, nie 
udało im się awansować  
do III ligi. Kibice klubu mogą 
mieć powody do optymizmu 
przed rozgrywkami 
2021/2022.  

T o był z pewnością udany rok dla 
reprezentantów drużyny ze sta-

dionu przy ulicy 1 Maja w Piasecznie. 
Podopieczni trenerów Arkadiusza 
Modrzejewskiego i Mateusza Nakli-
ckiego niejednokrotnie udowadniali, 
że są jedną z najlepszych ekip w lidze. 
Przeszkodą była niestety niesamowita 
postawa ich głównych rywali w drodze 
do awansu, czyli Ząbkovii Ząbki.

Początek rozgrywek nie był łatwy, 
ponieważ MKS musiał zmierzyć się 
przede wszystkim z koronawirusem, 
który miał między innymi wpływ na re-
zultat spotkania z Ząbkami (przegrana 
1:2). Osłabienie kadry zrobiło swoje. Je-
sienią Piaseczno straciło także punkty z 
gorzej notowaną Józefovią Józefów (2:2) 
i Unią Warszawa (3:3), na własnym boi-
sku z Victorią Sulejówek (1:4), na wyjeź-
dzie z Mazurem Karczew (porażka 0:3) 
i Zniczem II Pruszków. Zupełnie inaczej 
wyglądała wiosna.

Kwiecień co prawda zaczął się od 
porażki z Ząbkovią (0:1), ale dalej MKS 
w każdym meczu oczarowywał swo-
ją grą. Dziesięć zwycięstw z rzędu – to 
rezultat piłkarzy w biało-niebieskich 
trykotach po wznowieniu rozgrywek. 
Wśród nich takie triumfy jak 8:0 z 
Okęciem Warszawa, 3:2 na stadionie 
rywala z Victorią Sulejówek, 5:0 z Unią 
Warszawa, 4:1 ze Zniczem oraz 3:0 na 
zakończenie rozgrywek z innym zespo-

łem z gminy, Spartą Jazgarzew (bram-
ki: Kamil Matulka, Bartosz Orłowski i 
16-letni Kacper Prusiński). Ogółem w 
26 meczach MKS Piaseczno 19 razy zdo-
był komplet punktów, 2 razy remisował, 
a 5 razy musiał uznać wyższość prze-
ciwnika. Dało to klubowi 3. pozycję w 
ligowej tabeli – tyle samo punktów uzy-
skała Victoria Sulejówek, aczkolwiek bi-
lans bezpośrednich spotkań wypadł na 
korzyść Sulejówka. Nie dało się w tym 
sezonie dogonić Ząbkovii, która tylko 
raz zremisowała i raz doznała porażki.

Szybki rzut oka na statystyki – gra-
cze MKS strzelili łącznie we wszystkich 
starciach 71 bramek i stracili 30 (dru-
gi najlepszy wynik w lidze, mniej razy 
pokonywani byli tylko golkiperzy Ząb-
kovii). W czołówce strzelców znaleźli 
się Konrad Rudnicki (17 goli), Szymon 
Wiejak (12 goli) i Michał Suchanek (11 
bramek).

W rozgrywkach 2021/2022 kibice 
z Piaseczna mogą być pełni optymizmu 
– MKS z pewnością będzie liczył się w 
walce o awans do III ligi.

\\\   Spadek Sparty
Na drugim biegunie ligi odnaleźć 

można Spartę Jazgarzew. Choć „Spar-
tanie” naprawdę się starali, walcząc do 
samego końca, nie udało im się utrzy-
mać w lidze. Klub z Jazgarzewa tylko 
pięć razy sięgnął po 3 punkty: z Victo-
rią Sulejówek (3:2), Okęciem Warsza-
wa (również 3:2), Escolą Varsovia (2:0), 
Ożarowianką Ożarów Mazowiecki (5:0) 
i jedyny raz wiosną przeciwko właśnie 
Ożarowiance (6:2). Co ciekawe, ekipa ze 
stadionu w Wólce Kozodawskiej ani ra-
zu nie dzieliła się punktami z rywalami 
i pozostałe 21 meczów zakończyło się 
porażką. Finalnie Sparta zajęła przed-
ostatnie miejsce w tabeli – gorsza była 
jedynie mająca 2 punkty mniej Ożaro-
wianka. Bilans bramkowy Sparty to 32-
69. Jej zawodnicy będą teraz się przy-
gotowywać do gry w lidze okręgowej. 
Należy dodać, że w lepszej części sezonu 
w Sparcie występował czołowy strzelec 
IV ligi Jan Krawczyk, który obecnie re-
prezentuje barwy Wisły Płock.

Rafał Lipski

Podsumowanie sezonu IV ligi

MKS Piaseczno w minionych rozgrywkach zanotował fantastyczną serię  
dziesięciu zwycięstw z rzędu  
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